
                  Kraków, 29.07. 2021.   
 

SPRAWOZDANIE Z DZIALALNOŚCI  KOMISJI BIEGÓW W OKRESIE 

      2020/2021. 

 

              W powyższym okresie działalność Komisji Biegów, ze względu na obostrzenia 

wynikające ze znacznego zagrożenia COVID-19, odbywała się przeważnie w sposób 

zdalny. W związku z mniejszym zagrożeniem i zniesieniem części restrykcji, w czerwcu 

br. odbyło się zebranie Komisji Biegów.  

 Komisja Biegów, Wisła, 20.06. 2021. 

 Posiedzenie Komisji miało miejsce dnia 20.06. br. w Wiśle, po oficjalnym 

zakończeniu rywalizacji w ramach Pucharu Grupy Azoty. Oprócz członków Komisji                      

w spotkaniu uczestniczył, zaproszony  dyr. Jakub Michalczuk.   

  Zaproponowany i przyjęty porządek dnia: 

1. Kalendarz Pucharu Polski w biegach na nartorolkach. 

2. Wytyczne PZN  (biegi narciarskie) na sezon 2021/2022. 

3. Uniwersjada 2021 oraz EYOFy 2022. 

4. Sprawy rożne. 

         Dwa pierwsze punkty przedstawił zebranym  sekretarz Komisji, dyr. Wojciech   

Gawor omawiając szczegółowo tegoroczny kalendarz Pucharu Polski w biegach na 

nartorolkach. Odnośnie Wytycznych PZN przedstawionych w ogólnych zarysach, 

zebrani zaproponowali kilka szczegółowych rozwiązań, które nie zostały dokładniej 

dyskutowane, gdyż będzie to miało miejsce podczas narady Komisji ds. Wytycznych.     

Uzgodniono, że po spotkaniu w/w Komisji, członkowie Komisji Biegów otrzymają 

propozycje dotyczące biegów. Zostaną one szczegółowo omówione  podczas 

następnego zebrania Komisji Biegów. 

 Punkt trzeci przedstawił dyr. Jakub Michalczuk. Odnośnie Uniwersjady, mającej 

się odbyć w grudniu br., omówił kryteria kwalifikacji do akademickiej reprezentacji 

określone  przez  ZG AZS. Zostali także zaproponowani trenerzy reprezentacji 

biegowej. W przypadku zawodów EYOF dyr. J. Michalczuk poinformował o 

przełożeniu terminu na miesiąc marzec 2022 oraz o podstawowych zasadach 

kwalifikacji biegaczy do reprezentacji.  

 Ostatni punkt posiedzenia zdominowany został dwoma zagadnieniami. 

Pierwszy, propozycja zmiany kategorii wiekowych z dostosowaniem do  roczników 



szkolnych. W dyskusji powyższa koncepcja nie zyskała poparcia, przeważył argument, 

iż obecnie stosowane kategorie wiekowe odpowiadają zasadom przyjętym przez FIS. 

 Drugie zagadnienie związane było z nieuwzględnieniem w  Programie Sport 

Wszystkich Dzieci – „Młody Narciarz” niektórych klubów. Przewodniczący Komisji 

oraz dyr. Jakub Michalczuk wyjaśniając podkreślili, iż Program ten nie dotyczy tylko  

klubów biegowych, lecz również prowadzących szkolenie w skokach i kombinacji 

norweskiej oraz konkurencjach alpejskich. W trakcie  dyskusji postanowiono  

opracować kryteria naboru klubów do edycji Programu na rok 2022. Uzgodniono, że 

zebrani nadeślą  drogą mailową Przewodniczącemu Komisji swoje propozycje, które 

zostaną omówione podczas następnego posiedzenia Komisji (Zakopane, wrzesień br.).   

 Po wyczerpaniu porządku dnia zebranie zakończono.           

 

    Przewodniczący Komisji   Sekretarz Komisji 

      Szymon Krasicki    Wojciech Gawor 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


